

الديماع الدياس لا الدياس الدياس الدياس الديماع الديما

ص.ب ۱٦٨٩ عمان ۱۱۱۱۸ الأردن هاتف: ٢٦٦٦ ٦٤٦٠ ٩٦٢ فاكس: ١١١١ ٩٦٢ ٦٤٦٠

: 3/7/ . 4/1/1 000 : A7/1/ A1.2

الرفسم التاريخ

Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان

Subject: <u>Disclosure</u>

الموضوع: الافصاح

With reference to the above subject, please be advised that the Board of Directors of Jordan Telecom decided the following on 25/1/2018:

- 1. Approve the financial statements for the year ended December 2017 and recommend approval to the General Assembly of the Shareholders.
- Recommending to the General Assembly of the Company to approve the distribution of JD (24) million as profits for the fiscal year 2017.
- 3. Inviting the General Assembly of the company for the ordinary annual meeting on 26/4/2018.

Kindly accept our high appreciation and respect,

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، يرجى العلم بان مجلس ادارة شركة الاتصالات الاردنية قرر ما يلي بتاريخ 2018/1/25:

- الموافقة على البيانات المالية للسنة المنتهية في كانون اول 2017 والتوصية بالموافقة للهيئة العامة للمساهمين.
- التوصية للهيئة العامة للشركة بالموافقة على توزيع (24) مليون دينار كأرباح عن السنة المالية 2017.
- دعوة الهيئة العامة للشركة للاجتماع السنوي العادي بتاريخ 2018/4/26.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Raslan Dairanieh

Deputy Chief Executive Officer
Chief Financial and Strategy Officer
Jordan Telecommunications Company

رسلان ديرانية

نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة المدير التنفيذي للمالية والاستراتيجية شركة الاتصالات الاردنية

هيئة الأوراق المالية الدائة الادارية بالديمان

۲۰۱۸ كانونالثاني ۲۰۱۸

الرقم المتسلسل ...